

## Communion:Lifeline to God

相交: 通向神的生命線

I John 1:3 約翰一書 1:3

Outline 大綱:

*The Lord created man to glorify Him and to enjoy Him forever...* Westminster Shorter Catechism

### I. The Greatest Privilege

But now in Christ Jesus you who once were far off have been brought near by the blood of Christ.

Ephesians 2:13 (ESV)

### II. Seek My Face!

You have said, "Seek my face." My heart says to you, "Your face, LORD, I will seek." Psalm 27:8

### III. Unshakable

Therefore let us be grateful for receiving a kingdom that cannot be shaken, and thus let us offer to God acceptable worship, with reverence and awe,

Hebrews 12:28 (ESV)

**Personal Reflection/Application:** What is keeping you from making a commitment to communion with God? What will you do in response to Holy Spirit's call for you to seek the Lord's face in daily devotion?

主創造了人來榮耀祂和永遠享受祂...

威斯敏斯特(西敏)小要理問答

### I. 最偉大的特權

你們從前遠離的人，如今卻在基督 耶穌裡，靠著的血，已經得親近了。

以弗所書 2:13

### II. 尋求我的面!

你說: 你們當尋求我的面。那時我心向你說: 耶和華啊，你的面我正要尋求。詩篇 27:8

### III. 不可動搖

所以我們既得了不能震動的國，就當感恩，照神所喜悅的，用虔誠、敬畏的心事奉神。

希伯來書 12:2

**個人反思/應用:** 什麼是阻止你作出與神相交的承諾? 你會做什麼來回應聖靈呼籲你在每日熱誠的尋求主的臉?

**金句:** 約翰一書 1:3 我們將所看見、所聽見的傳給你們，使你們與我們相交。我們乃是與父並他兒子耶穌基督交的。

**Gold Verse:** 1 John 1:3 "We proclaim to you what we have seen and heard, so that you also may have communion with us. And our communion is with the Father and with his Son, Jesus Christ."